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Zgłoszenie interpelacji 

w dniu 23 września 2020 rok. 

W sprawie: poprawy bezpieczeństwa na przejściu dla pieszych. 

Mieszkańcy bardzo dobrze przejęli informację, że przy dziewięciu jastrzębskich przejściach dla 
pieszych w nocy zrobiło się znacznie jaśniej i bezpieczniej. I tak stało się za sprawą nowych, 
ledowych świateł. Obecnie przejście na drugą stronę jest znacznie bezpieczniejsze, kierowcy z 
kilkuset metrów mogą zauważyć pieszego nie tylko na jezdni ale także w obrębie chodnika. 
Właśnie o to chodziło we wcześniejszych moich interpelacjach. 

W związku z tym mam kolejne pytanie czy nadal będziemy w ten sam sposób inwestowali w 
poprawę bezpieczeństwa uczestników ruchu drogowego? 

Czy w kolejnych latach możemy oczekiwać takich samych 
zabezpieczenia naszych przejść dla pieszych? 
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